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Wydział Nauk o Zdrowiu Akademii Medycznej im. Karola Marcinkowskiego w Poznaniu zaprasza na

Międzynarodową Konferencję 

PPoossttęęppyy  ww ddzziieeddzziinniiee  nnaauukk  mmeeddyycczznnyycchh  ii oorrggaanniizzaaccjjii  oocchhrroonnyy  zzddrroowwiiaa
Jubileusz 30-lecia Wydziału Nauk o Zdrowiu Akademii Medycznej w Poznaniu

ppoodd  ppaattrroonnaatteemm  JJMM  RReekkttoorraa  AAkkaaddeemmiiii  MMeeddyycczznneejj  ww PPoozznnaanniiuu
pprrooff..  ddrr..  hhaabb..  GGrrzzeeggoorrzzaa  HH..  BBrrêêbboorroowwiicczzaa

Konferencja i spotkanie jubileuszowe odbêdzie siê w dniach 9–11 czerwca 2005 r. w Poznaniu. 
Podczas Konferencji odbêdzie siê równie¿ Zjazd Absolwentów Wydzia³u Nauk o Zdrowiu AM. 

KKoonnffeerreennccjjaa:: uroczystoœæ jubileuszowa: Aula Uniwersytetu Adama Mickiewicza w Poznaniu: 9 czerwca 2005 r. 
OObbrraaddyy:: Miêdzynarodowe Targi Poznañskie: 10–11 czerwca 2005 r. 
Uczestnicy za udzia³ w konferencji otrzymaj¹ 1122  ppkktt  eedduukkaaccyyjjnnyycchh
Op³ata kongresowa – 150 z³; z uwagi na du¿e zainteresowanie konferencj¹ termin p³atnoœci zosta³ przed³u¿ony 
do 3300  kkwwiieettnniiaa  22000055  rr..  
Spotkanie towarzyskie – 150 z³/os. 

Szczegó³owe informacje oraz deklaracja uczestnictwa s¹ dostêpne na stronie internetowej: www.amp.edu.pl
telefon kontaktowy: +48 61 841 96 70
Zg³oszenie mo¿na przesy³aæ faksem pod nr +48 61 841 92 88 lub na adres e-mail: maciej.sobkowski@amp.edu.pl

SSzzaannoowwnnyy  PPaanniiee  MMiinniissttrrzzee,,  

artyku³, który Pana tak wzburzy³, poœwiêcony by³ krytyce swoistej nadaktywnoœci we wprowadzaniu ró¿nych systemów infor-
matycznych w szpitalach, a szczególnie wprowadzaniu ostatnio systemu ewidencyjnego Centralnej Bazy Endoprotezopla-
styki, który akurat realizuje firma Computerland SA. Autor zdawa³ sobie sprawê, ¿e projekt realizowany jest w centrali NFZ,
jednak wyraŸnie napisa³, dlaczego obwinia o to równie¿ Ministerstwo Zdrowia, które – jego zdaniem – nie realizuje w spo-
sób w³aœciwy swojej funkcji kontrolnej. Tym samym toleruje wy¿ej wspomnian¹ nadaktywnoœæ, powoduj¹c¹, ¿e w jednym
szpitalu dzia³a równoczeœnie nawet 5 ró¿nych, czêsto niewspó³pracuj¹cych ze sob¹ programów ewidencyjnych. Korzyœci
z tego maj¹ firmy sprzedaj¹ce programy, a koszty ponosz¹ szpitale. A¿ tyle i... tylko tyle. Zdajemy sobie sprawê, ¿e obec-
ne prawo jest tak nieszczêœliwie skonstruowane, ¿e minister zdrowia ma praktycznie niewielki wp³yw na wiele sfer funkcjo-
nowania systemu, a formalnie odpowiada za wszystko. Jednak jaka by nie by³a konstrukcja prawna, ona obowi¹zuje,
a wiêc minister nie mo¿e uchylaæ siê od spe³niania funkcji kontrolnej. Natomiast na pewno niczego zdro¿nego nie chcie-
liœmy sugerowaæ, a tym bardziej nie mieliœmy zamiaru naruszaæ Pañskich dóbr osobistych. Po prostu, uderzyliœmy w stó³... 

Janusz Michalak
redaktor naczelny Mened¿era Zdrowia

PS Obszerny i wyczerpuj¹cy artyku³ na temat luk w polskich systemach informatycznych stosowanych w s³u¿bie zdrowia
opublikujemy w nastêpnym numerze Mened¿era Zdrowia. 

MMiinniisstteerrssttwwoo  ZZddrroowwiiaa
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Z du¿ym zdziwieniem przeczyta³em artyku³ Pana Erwina Strzesaka pt. Minister nadregulator, zamieszczony w nr
1/2005 Mened¿era Zdrowia. Artyku³ opatrzony jest nadtytu³em Dlaczego Balicki promuje w NFZ oprogramowanie
firmy Computerland? Sugestia zawarta w tym pytaniu jest oczywista dla ka¿dego czytelnika i stanowi powa¿ne na-
ruszenie moich dóbr osobistych. Sam zarzut jest do tego stopnia absurdalny, ¿e autor artyku³u nie wspomina o nim
w swoim tekœcie nawet jednym s³owem. 

Na marginesie warto zauwa¿yæ, ¿e dzia³alnoœci¹ NFZ kieruje jednoosobowo prezes, którym jest obecnie Jerzy Miller,
by³y wiceminister finansów w rz¹dzie Jerzego Buzka. Prezes podejmuje decyzje samodzielnie. Natomiast prawo powo³ywa-
nia i odwo³ywania prezesa ma dziewiêcioosobowa Rada, w której minister zdrowia ma tylko jednego przedstawiciela. 

Powy¿sze okolicznoœci wskazuj¹ ponadto, ¿e umieszczenie nadtytu³u naruszaj¹cego moje dobra osobiste by³o
dokonane w sposób celowy. 

W zwi¹zku z powy¿szym oczekujê na zamieszczenie przeprosin w najbli¿szym numerze Mened¿era Zdrowia. 

Marek Balicki

PS Tekst artyku³u wskazuje równie¿ na to, ¿e jego autor dawno nie czyta³ Konstytucji. Gdyby by³o inaczej, to wiedzia³by, ¿e
rozporz¹dzenia mog¹ byæ wydawane wy³¹cznie na podstawie szczegó³owego upowa¿nienia zawartego w ustawie i w celu jej wy-
konania. ¯aden minister nie mo¿e wydawaæ rozporz¹dzeñ wg w³asnego uznania. 


